

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announced today that he would visit Mexico from April 24-28 at the personal invitation of the Mexican Foreign Minister, Licenciado Santiago Roel Garcia in order to hold informal discussions on Canadian-Mexican relations and international questions of interest to both countries. The visit forms part of the government's policy of developing closer relations with the countries of Latin America.

* * * * *

Le Secrétaire d'état aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui qu'il séjournera au Mexique du 24 au 28 avril en réponse à l'invitation personnelle du ministre des Affaires étrangères du Mexique, M. le Licenciado Santiago Roel Garcia, pour avoir des entretiens sans caractère officiel sur les relations canado-mexicaines et les questions internationales intéressant les deux pays. La visite s'inscrit dans la politique gouvernementale de resserrement des liens avec les pays d'Amérique latine.